
Bestyrelsesmøde i Dagtilbud LBO Virring– mandag 10.6.2024 17-20.00 

Mødet holdes i Tusindfryd 

 

De enkelte sager kategoriseres således: 

 

O: Orientering 

D: Drøftelse 

B: Beslutning 

 

  

Afbud fra Sofie Bilde Jensen 
 

Runden – kort nyt fra: 

Bakkehuset 

Toftegården 

Tusindfryd 

 

Ansættelse af ny medhjælper på Toftegården 

– søger stadig en pædagog 

Hærværk på Toftegården, men ellers alt 

godt. 

 

Bakkehuset har også ansat ny medhjælper. 

Tager imod en del børn for tiden, for ikke at 

skulle køre alt for mange ind efter 

sommerferien. 

Der er håb om at gulvene i huset laves af 

ejendonscenteret. 

Stemningen i huset er god. 

 

Birgitte – ny pædagog – er startet i 

Tusindfryd, hvilket er dejligt. De har været 

meget udfordret af sygemeldinger. PT er der 

en langtidssygemelding, som betyder, at 

Lone er i vuggestuen på fuld tid. De oplever 

selv der er god stemning i personalegruppen 

Korte orienteringer:(O) 

-Ny institution 

 

-Ny befolkningsprognose 

 

 

 

 

-Implementering af børne- og ungepolitikken 

 Møde 3.10 17.30-20.00 

 

 

Programoplæg godkendt og 2,5 mil. frigivet 

til undersøgelser 

 

Antallet af forventede børn i kommunen de 

kommende år er nedskrevet. Efter 2025 

forventer man overskud af pladser i 

Stilling/Skanderborg By/Højvangen/Virring 

 

Alle bestyrelsens medlemmer er inviteret til 

møde om implementering af B&U-politik 

Princip for budgetrammens udnyttelse (B) 

Bilag: forslag til princip 

 

Karsten gennemgår princippet 

Det vedtages herefter uden bemærkninger 

Brugertilfredsundersøgelse (D) 

-Bilag rapporter fra de tre børnehaver 

 

Bestyrelsen vil have fokus på Bakkehusets 

fysiske tilstand. Der har været en stor 

opsparing i Bakkehuset, men denne blev for 

en stor dels vedkommende brugt på at drive 



institution på to matrikler, da der var børn i 

Kastanjehuset. 

 

Toftegården får også kritik af de fysiske 

rammer – såvel inde som ude. Pt. Arbejdes 

der på opsætning af noget mere halvtag på 

legepladsen til at give mere ly, men det lader 

til at blive en lang proces. 

 

Tusindfryd har været gennem en turbulent 

periode, hvilket afspejles i deres 

undersøgelse. Personalet oplever dog at det 

store billede er anderledes. Der er en gruppe 

af bekymrede forældr. Disse tales der åbent 

med, men der også mange tilfredse. 

Toftegården: 

C-niveau/Fysisk max/Vippenormering/Normering 

vuggestue (D) 

 

Ny normering i forbindelse med 

minimumsnormeringer betyder, at 

vuggestuebørn flyttes, før de fylder 3,1. Er 

det rimeligt? 

Efter fysisk max blev vi lovet ingen 

overbelægning. Dette gælder muligvis ikke 

længere – bør vi reagere? 

 

Punktet gemmes til næste gang, da Karsten 

forventer at vide mere efter næste 

kontraktholdermøde 

Strategi for rekruttering (D) 

 

Linkedin 

AULA  

Facebook 

Egne netværk 

Der er fortsat opbakning til, at vi selv 

ansætter hurtigt og spontant, hvis 

muligheden opstår 

Kostordning Toftegården/Tusindfryd (B) 

 

DeliDeluxe er udvalgt som mulig leverandør. 

De tilbyder frokostordning for 655 kr 

(kommunal takst) 

+formiddagsmad/eftermiddagsmad for 150 

kr.  

Udover maden leveres service, så håndtering 

og opvask minimeres. 

 

Der foretages afstemning på Toftegården 

28.8 og i Tusindfryd 24.9.  

 

Forinden forældremøderne udsendes info om 

tilbuddet og retningslinjer for afstemning. 

. 

 



EVT 

 

 

Punkter til kommende møder: 

 

Fundraising 

 

Fælles feriepasning 

 

Fortløbende tema:  

Et fælles dagtilbud med individuelle særpræg -- 

 

Overgang fra børnehaver til skole  

 

Læreplanstemaer 

 

Ny institution 

 

 

 


